

# 中國文學系博士班資格考申請資料表

## 一、填寫基本資料：

姓名	
學號	
論文題目	
聯絡電話	
指導教授簽名	
指導教授 聯絡電話	

## 二、申請資格考資料：請逐項核對

1. 博士班成績單（須修滿 22 學分）
2. 碩士班是否中文研究所畢業（請附研究所畢業證書或成績單影印本）
- 是（1）本系碩士班畢業者，不得重複修習碩士班已修及格之科目；外校中文系碩士班畢業者，不得重複修習原畢業學校碩士班已修及格之科目。
- 否（2）非中國文學相關研究所畢業者，入學後須加修本系碩士班課程至少 8 學分，但不列入博士班畢業學分計算。
- 104 學年度(含)以後入學：非中文系畢業且未修得中文系必修課程 8 學分以上者，入學後須加選本系學士班或進修學士班學年制必修科目兩科；非中國文學相關研究所畢業者，入學後須加修本系碩士班課程至少 8 學分；上開課程不列入博士班畢業學分計算。
3. 資格考書目（[電子檔傳至 htkuo@dragon.nchu.edu.tw](mailto:htkuo@dragon.nchu.edu.tw)）
4. 撰妥學位論文計畫大綱（[電子檔傳至 htkuo@dragon.nchu.edu.tw](mailto:htkuo@dragon.nchu.edu.tw)）
5. 至教務處註冊組網頁下載博士候選人資格考核申請書（1 份）  
<http://www.nchu.edu.tw/~regist/download02.htm>

申請人：\_\_\_\_\_（簽章） 資格考申請日期： 年 月 日

## Department of Chinese Literature

### Application Form for the Doctoral Qualifying Examination

#### I. Basic Information:

Name	
Student ID Number	
Dissertation Title	
Phone Number	
Advisor's Signature	
Advisor's Phone Number	

#### II. Application Materials for the Qualifying Examination (Please check each item carefully.)

- 1. Ph.D. Program Transcript (A total of 22 credits must be completed.)
- 2. Is the Master's degree obtained from the Department of Chinese Literature? (Please attach a photocopy of the graduate school graduation certificate or transcript.)
  - Yes (1) Graduates of our department's master's program may not retake courses they have already passed in the master's program, and graduates of other universities' master's programs may not retake courses they have already passed in their original master's program.
  - No (2) Students admitted in the 2015 academic year (inclusive) or later: Students who are not graduates of a department related to Chinese literature and have not completed at least 8 credits of required courses from the department must take 2 required courses (full-year courses) from the department's bachelor's program or continuing bachelor's program after enrollment. Those who are not graduates of a graduate institute related to Chinese literature must take at least an additional 8 credits of

courses from the department's master's program after enrollment.

These courses will not be counted toward the graduation credits for the doctoral program.

- 3. Qualifying Examination Reading List
- 4. Prepare a draft outline of the dissertation proposal.
- 5. Download the Ph.D. Candidacy Qualifying Examination Application Form from the website of the Division of Registration of the Office of Academic Affairs.

Applicant: \_\_\_\_\_(Signature)      Application Date: yyyy/mm/dd